



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

# communiqué

N°: 131  
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE  
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

DECEMBER 30, 1981  
LE 30 DÉCEMBRE 1981

OFFICIAL VISIT OF THE  
SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS  
TO COLOMBIA AND VENEZUELA FROM JANUARY 11-16, 1981

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, announced today that he would pay an official visit to Colombia from January 11-13 and to Venezuela from January 13-16. In Colombia, Dr. MacGuigan will meet with Foreign Minister Carlos Lemos Simmonds and other senior leaders to discuss bilateral as well as international issues of mutual interest. In Venezuela, he will meet with Foreign Minister Jose Alberto Zambrano Velasco and other senior leaders to exchange views on various bilateral and international questions.

\* \* \*

VISITE OFFICIELLE DU  
SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES  
EN COLOMBIE ET AU VENEZUELA DU 11-16 JANVIER 1982

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui qu'il effectuera une visite officielle en Colombie, du 11 au 13 janvier, et au Venezuela, du 13 au 16 janvier. En Colombie, il rencontrera le ministre des Affaires étrangères Carlos Lemos Simmonds et d'autres importants dirigeants pour discuter de questions bilatérales et internationales d'intérêt commun. Au Venezuela, il rencontrera le ministre des Affaires étrangères Jose Alberto Zambrano Velasco et d'autres importants dirigeants pour échanger des vues sur diverses questions bilatérales et internationales.